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Zadeva: vprašanja in pobude                                                                                                                                     

 

 

 

 

V skladu s 97. členom Poslovnika MOL,  zastavljam županu ter pristojnim službam sledeča 

svetniška vprašanja: 

 

Upravi Mestne občine Ljubljana se zahvaljujem  uresničitev moje pobude za  postavitev puščice, ki 

omogoča zavijanje na levo z Drenikove na Verovškovo v smeri iz Šiške proti Bežigradu. Ukrep je 

naredil prometni tok učinkovitejši in varnejši, voznikom pa prihranil živce. 
 

K  temu  ukrepu predlagam še dodatne ukrepe: 

  

 Aljaževo ulico spremeniti v enosmerno iz smeri  od Goriške do Drenikove, na njej pa 

urediti parkirne prostore ter postajo koles Bicikelj ter postajo avtobusa (  za manjši 

avtobus) pred Gimnazijo Šiška. Vozi naj ob jutranji konici ter  med 13. 30 in 16.00 uro 

v polurnem  razmaku, vključuje pa naj  pot od  Škofijske gimnazije, Gimnazije 

Šentvid,  Srednje šole tehniških strok Šiška in Frizersko šole na Litostrojski, dijaškega 

in študentskega doma poleg te šole  ter mimo Tivolija do Bavarskega dvora. Na križišču 

Aljaževe in Drenikove  urediti križišče s semaforjem tudi za  motorni promet z 

možnostjo zavijanja  levo in desno. 

 

 Černetovo cesto narediti enosmerno iz smeri od  Aleševčeve ulice do Verovškove, na 

njej pa postaviti parkirne prostore. S tem bi se rešile zagate parkiranja, ki jih imajo 

starši, ko pripeljejo otroke v center Gib na Podjunski. Ob  tekmovanjih in prireditvah 

namreč  nimajo kje parkirati. 

 

Ukrepi bi  povečali pretočnost prometa, s tem pa  bi se tudi zmanjšala vsebnost nevarnih delcev v 

ozračju in  nevarnost obolevanja   tamkajšnjih  prebivalcev iz teh razlogov. 

 

 

 

 

                                                                                Mojca Škrinjar 

                                                                                mestna svetnica 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 


